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              Fråga kommunfullmäktige 
 

Under senare tid har vi via olika medier kunnat läsa om ständigt återkommande bilbränder. Bränder 
som på flera olika sätt skapar både problem och oro bland malmöborna. Vi är införstådda med att 
Polisen gör sitt yttersta för att försöka lagföra den person/personer som ligger bakom detta. Det jag 
med flera vill försäkra mig om, är att Malmö stad och det politiska styret och då utifrån ett 
kommunalt perspektiv verkar preventivt och förebyggande.  

Ett problem som precis som bilbränderna blivit en följetång är de bullar med metallföremål som 
läggs ut på olika platser i Malmö, med syftet att allvarligt skada hundar i Malmö. Finns även en risk 
att mindre barn plockar upp dessa bullar och blir allvarligt skadade. Även i det här fallet saknar både 
undertecknad och malmöborna fler insatser från kommunen.   

Med anledning av ovan vill jag ställa en fråga till kommunstyrelsen ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) 

Hur säkerställer kommunledning, att Malmö stad utifrån vårt kommunala ansvar gör allt vi kan för 
att få bukt med bilbränder och mordförsök på hundar? 

 

______________________ 

Magnus Olsson (SD) 
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